
Здравейте  колеги, нека на кратко да обясня защо се кандидатирам.  За тези , които не 
знаят, вече имам един мандат като член на ФСС зад гърба си. Основната причина сега да 
подавам кандидатура  са предстоящите избори за декан (14.05). Считам ,  че всеки един човек , 
без значение от образователно квалификационната степен , учащ във ФМИ би следвало да се 
интересува от този важен избор. Смятам , че мога да бъда полезен в деня на изборите, както 
логистично така и с въпроси и идеи. По начало, текущата кандидатура (говоря,  от гледна точка 
на една дискусия , която проведох с колежката Галя), би следвало да се приема като 
кандидатура за Общо събрание, но не съм сигурен дали ще важи и за ФСС. Както и да е, като 
заключение ще кажа, че ФСС е един орган , който има потенциал, но се нуждае от свежа 
енергия, затова успех на останалите кандидати.


